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Wczorajsze posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, które za gÅ‚ówny temat miaÅ‚o mieÄ‡
kwestiÄ™ strategii hodowli koni w Polsce, byÅ‚o widowiskiem Å¼aÅ‚osnym.Po pierwsze, nie
popisaÅ‚o siÄ™ ministerstwo rolnictwa. Dokument, który miaÅ‚ byÄ‡ informacjÄ… ministra na temat
strategii hodowli koni w Polsce miaÅ‚ tyle wspólnego z definicjÄ… sÅ‚owa &bdquo;strategia&rdquo;,
co ja z wizerunkiem baletmistrza.Po drugie, caÅ‚e posiedzenie zamieniÅ‚o siÄ™ w mecz bokserski,
w którym odwoÅ‚any minister rolnictwa, Krzysztof Jurgiel, staraÅ‚ siÄ™ przywaliÄ‡ obecnemu
ministrowi, nieobecnemu na posiedzeniu (jest w Chinach) Janowi Krzysztofowi Ardanowskiemu.

Obserwowanie jak dwóch polityków z PiS siÄ™ naparza byÅ‚oby moÅ¼e i zabawne, w koÅ„cu ta
partia to nie moja bajka, gdyby nie to, Å¼e byÅ‚o Å¼aÅ‚osne. Atak byÅ‚ego ministra byÅ‚
jednoczeÅ›nie próbÄ… wybielania siÄ™, udawadniania, Å¼e decyzje o odwoÅ‚aniu
prezesów-hodowców ze stadnin w Janowie Podlaskim i MichaÅ‚owie, byÅ‚a sÅ‚uszna i uzasadniona.
 ByÅ‚y minister pokazaÅ‚ to, co juÅ¼ wiele razy widzieliÅ›my podczas jego publicznych
wystÄ…pieÅ„. Chyba nie zadaÅ‚ sobie trudu, aby choÄ‡ raz przeczytaÄ‡, co mu jego doradcy
przygotowali na piÅ›mie, bo sÅ‚uchanie jak nieporadnie duka coÅ› pod nosem, byÅ‚o mÄ™kÄ….
Kiedy zaÅ› przedstawiÅ‚em mu dwa fakty i poprosiÅ‚em, aby siÄ™ do nich odniósÅ‚, nie
odpowiedziaÅ‚ nic. Widocznie samodzielne uÅ¼ywanie szarych komórek przekracza jego
moÅ¼liwoÅ›ci intelektualne. PotrafiÅ‚ tylko powtarzaÄ‡ te same, stare, poÅ¼al siÄ™ BoÅ¼e
&bdquo;argumenty&rdquo; o handlu zarodkami, o wyprzedaÅ¼y najlepszego materiaÅ‚u
genetycznego, ale stworzyÅ‚ teÅ¼ nowy fakt medialny. ZakomunikowaÅ‚ bowiem zebranym, Å¼e
ANR sÅ‚usznie zwolniÅ‚a AnnÄ™ StojanowskÄ…, co przecieÅ¼ potwierdziÅ‚ sÄ…d pracy,
oddalajÄ…c jej pozew. Jak stwierdziÅ‚ - takie przecieÅ¼ byÅ‚y doniesienia medialne. Å»enujÄ…ce
byÅ‚o sÅ‚uchaÄ‡, jak urzÄ™dnik KOWR, jego byÅ‚y podwÅ‚adny, chcÄ…c nie chcÄ…c, musiaÅ‚
sprostowaÄ‡ tÄ™ informacjÄ™, potwierdzajÄ…c, Å¼e byÅ‚o dokÅ‚adnie odwrotnie; to
dyscyplinarnie zwolniona Anna Stojanowska wygraÅ‚a w sÄ…dzie pracy sprawÄ™ z ANR (ale do
pracy w KOWR nie wróciÅ‚a, bo nie chce, tylko dostaÅ‚a odszkodowanie, to tak gwoli jasnoÅ›ci). 
ByÅ‚y minister zaprezentowaÅ‚ teÅ¼ &bdquo;nowe&rdquo;, &bdquo;nieznane do tej pory
fakty&rdquo;,  argumentów w tym wybielaniu siebie i atakowaniu swojego nastÄ™pcy, dostarczyÅ‚
duet, który ani samemu Jurgielowi, ani PiS-owi chwaÅ‚y nie przynosi. ZresztÄ… ów duet nie tylko
dostarczyÅ‚ gros materiaÅ‚ów na opisywane posiedzenie komisji sejmowej, ale teÅ¼ aktywnie w nim
uczestniczyÅ‚, zabierajÄ…c gÅ‚os. A ten duet to odwoÅ‚any prezes SK MichaÅ‚ów Maciej
Grzechnik oraz wyrzucona dyscyplinarnie z pracy w stadninie, byÅ‚a pani dyrektor ds. hodowli koni, 
Hanna Sztuka. Tak siÄ™ zÅ‚oÅ¼yÅ‚o, Å¼e w dniu posiedzenia komisji otrzymaÅ‚em wreszcie
odpowiedÅº od rzecznika prasowego KOWR na trzy pytania, jakie zadaÅ‚em tej instytucji. PozwolÄ™
sobie przytoczyÄ‡ jedno z tych pytaÅ„ i odpowiedÅº na nie: Czy prawdÄ… jest, Å¼e dyrektor ds.
hodowli Hanna Sztuka zostaÅ‚a zwolniona w trybie dyscyplinarnym? A jeÅ›li tak, to co byÅ‚o
powodem tej decyzji? Czy prawdÄ… jest, Å¼e powodem byÅ‚o utrzymywanie prywatnych koni
arabskich w stajniach Stadniny Koni MichaÅ‚ów na koszt tejÅ¼e.   Do pani Hanny Sztuki, dyrektor
ds. produkcji, gÅ‚ównego hodowcy SpóÅ‚ki zostaÅ‚o przesÅ‚ane drogÄ… pocztowÄ… w dniu
12 wrzeÅ›nia 2018 r. oÅ›wiadczenie o rozwiÄ…zaniu umowy o pracÄ™ bez zachowania
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okresu wypowiedzenia na podstawie art.  52 § 1 pkt. 1 Kodeksu Pracy. Jednym z powodów
byÅ‚o bezumowne wprowadzenie i utrzymywanie 4 prywatnych koni wÅ‚asnoÅ›ci p. Sztuki.  
OdczytaÅ‚em to pytanie i odpowiedÅº na nie podczas posiedzenia komisji. A wszystko w kontekÅ›cie
tego, Å¼e byÅ‚y minister od ponad dwóch lat nie moÅ¼e znaleÅºÄ‡ Å›ladów rzekomego
zÅ‚odziejstwa Marka Treli, a nie reagowaÅ‚ na to, Å¼e jego protegowany, czyli Maciej Grzechnik
tolerowaÅ‚ to, Å¼e pani Sztuka utrzymywaÅ‚a swoje prywatne konie w paÅ„stwowej stadninie, nie
pÅ‚acÄ…c za nie. ZresztÄ… Grzechnik to potwierdziÅ‚! OdnoszÄ…c siÄ™ do mojego
wystÄ…pienia, stwierdziÅ‚, Å¼e on &bdquo;nie tolerowaÅ‚, on zezwoliÅ‚&rdquo;. PaÅ„stwowy
urzÄ™dnik zezwoliÅ‚(!), aby jego podwÅ‚adna przez kilka miesiÄ™cy utrzymywaÅ‚a w paÅ„stwowej
stadninie prywatne konie, bez umowy regulujÄ…cej tÄ™ sytuacji i przez te kilka miesiÄ™cy nie
pÅ‚acÄ…c za nie! To siÄ™ w gÅ‚owie nie mieÅ›ci. Dla jasnoÅ›ci sytuacji dodam jeszcze, Å¼e
dopiero kiedy Maciej Grzechnik zostaÅ‚ odwoÅ‚any, a Hanna Sztuka zostaÅ‚a zwolniona
dyscyplinarnie, ksiÄ™gowa stadniny &bdquo;weszÅ‚a&rdquo; na pensjÄ™ zwolnionej i
Å›ciÄ…gnÄ™Å‚a opÅ‚atÄ™ za pobyt jej prywatnych koni. MoÅ¼na domniemywaÄ‡, Å¼e gdyby
Maciej Grzechnik nie zostaÅ‚ odwoÅ‚any, ta patologiczna sytuacja mogÅ‚aby trwaÄ‡ dÅ‚ugo. JeÅ›li
to nie jest zÅ‚odziejstwo, to czym to jest? Do tego dodajmy umowy dzierÅ¼awy klaczy, które byÅ‚y
prezes dostarczaÅ‚ do biura stadniny dopiero po swoim odwoÅ‚aniu i ze zeskanowanym podpisem
dzierÅ¼awcy. Panie byÅ‚y ministrze &ndash; pogratulowaÄ‡ takich adwokatów, którzy Pana bronili.
PogratulowaÄ‡ takich prokuratorów, którzy pomagali oskarÅ¼aÄ‡ &bdquo;bandÄ™ trojga&rdquo;,
czyli AnnÄ™ StojanowskÄ…, Jerzego BiaÅ‚oboka i Marka TrelÄ™. No cóÅ¼ wart Pac paÅ‚aca, a
paÅ‚ac Paca. DziwiÄ™ siÄ™ tylko kierownictwu PiS, Å¼e nie nakaÅ¼e byÅ‚emu ministrowi
rolnictwa zaszyÄ‡ siÄ™ gdzieÅ› w mysiej dziurze i nie podejmowaÄ‡ publicznych dziaÅ‚aÅ„.
PrzecieÅ¼ ten czÅ‚owiek nadal szkodzi nie tylko polskiej hodowli koni arabskich, nadal szkodzi
Polsce (ale to moÅ¼e wÅ‚adze PiS-u nie obchodziÄ‡), ale szkodzi swojej partii. Znam wiele osób ze
Å›rodowiska koniarzy, które sympatyzujÄ… z PiS, czy sÄ… wrÄ™cz ich &bdquo;twardym
elektoratem&rdquo;, ale nawet one przyznawaÅ‚y, Å¼e to co zrobiÅ‚ Jurgiel w obszarze hodowli koni
arabskich w Polsce, byÅ‚o wysoce szkodliwe. Dodajmy do tego rozdzielenie narodowego
czempionatu i aukcji, co nawet sam Jurgiel po fakcie przyznaÅ‚, Å¼e byÅ‚o bÅ‚Ä™dem, a co z kolei
spowodowaÅ‚o utratÄ™ wielu gÅ‚osów przez PiS w okolicach Janowa Podlaskiego i zapewne nie
tylko tam. KoÅ„cz waÅ›Ä‡, wstydu oszczÄ™dÅº!Marek Szewczyk PS. ChciaÅ‚bym podkreÅ›liÄ‡
rolÄ™ prowadzÄ…cego obrady, przewodniczÄ…cego Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi. JarosÅ‚aw
Sachajko (Kukiz 15) peÅ‚niÅ‚ swojÄ… funkcjÄ™ bardzo obiektywnie, pozwalajÄ…c wszystkim, bez
wzglÄ™du na to, czy byli po stronie byÅ‚ego ministra, czy byli jemu przeciwni, swobodnie siÄ™
wypowiedzieÄ‡. No i warto podkreÅ›liÄ‡ dobre przygotowanie merytoryczne wiceprzewodniczÄ…cej
tej komisji, Doroty Niedzieli (PO).     
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